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Karin de Smidt-Destombes en Edwin van Noort (docenten opleiding Toegepaste Wiskunde) hebben 
met panelleden Sandjai Bhulai (VU Amsterdam) en Philip de Kroon (Keizer Karel College Amstelveen) 
gesproken over de stand van zaken naar aanleiding van de aanbevelingen uit het 
accreditatierapport: 

 
1) Verlaging werkdruk 

• Het TW-team is uitgebreid met 1 fte en kijkt heel bewust naar de inzet van collega’s. 
2) Professionalisering teamleden  

• De opleidingsmanager brengt dit thema actief onder de aandacht (heeft het beschikbare 
budget expliciet benoemd) en dat zet collega’s aan het nadenken. 

3) Beter benutten beroepenveld  

• TW is hier inmiddels gestructureerd mee bezig: 3 keer per jaar een fysiek overleg met een 
thema.  

4) Efficiënter vormgeven studentbegeleiding  

• Aanpak SLB is iets aangepast waardoor minder inzet van het team nodig is terwijl de 
uitgangspunten gelijk gebleven zijn. 

5) Scherp houden positionering opleiding TW 

• Zorgen over nieuwe opleiding ADS&AI binnen De HHs zijn er niet meer. De opleiding TW is 
immers veel meer dan Data Science alleen. TW werkt op verschillende manieren aan grotere 
zichtbaarheid binnen De Haagse. 

 
Daarnaast passeerden tijdens het gesprek de volgende thema’s de revue: 
 

1) Nieuwe curriculum TW 
Dit jaar is jaar 1 van start gegaan met het nieuwe curriculum. Het beroepsgerichte karakter van de 
opleiding komt duidelijk naar voren: in beide semesters zit 1 project van 30 EC waarin alle 
focusgebieden terugkomen. Volgend jaar verandert de opzet van het programma van jaar 1 nog iets 
aan de hand van de opgehaalde feedback. 
 

2) Focusgebieden en uitstroom 
Focusgebieden TW zijn nu: data science (DS), operations research (OR) en statistiek lijken goed 
gekozen. De kunst is om studenten in hun afstudeeropdrachten verbanden te laten leggen. 

 
3) Instroom 

TW probeert de instroom te verhogen door de naamsbekendheid onder vo-docenten te vergroten. 
Er zijn twijfels over de naam. Het advies van de panelleden is om niet direct voor een naamswijziging 
te gaan, om decanen (havo en vwo) te betrekken bij de voorlichting, om uit te zoeken welke 
profielen de in TW geïnteresseerde studiekiezers hebben en op een Open Dag vooral aandacht te 
hebben voor de angsten die zij mogelijk hebben. Verder om te zorgen voor zichtbaarheid van de 
opleiding op de hoofdvestiging en om alumni te gebruiken als ambassadeurs. 

 
  


